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Protokół Nr 3.2024 
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 19 marca 2024 r. godz. 8.00

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 9 członków komisji 
na ogólną liczbę 9 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Na wstępie pan Przewodniczący Komisji Wojciech Majcher powitał wszystkich członków komisji, jak 
również osoby zaproszone, po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie uznania skargi na działalność Starosty Opatowskiego za bezzasadną,
b) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia działającego w ramach struktur Dziennego 

Domu „Senior+" w Stodołach - Koloniach Klubu „Senior+" w Ożarowie i nadania statutu,
c) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku,
d) w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie powiatu opatowskiego 
na lata 2024 - 2030,

e) w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie,
f) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu 

specjalistyczno- terapeutycznego „Mój dom" im. Św. Jana Pawła II w Opatowie,
g) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Nieskurzowie Nowym,
h) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: „Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania statutu tej jednostce i 
obsługiwanym placówkom,

i) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie Oddziału 
przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. 
Marii Skłodowskiej - Curie,

j) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie Oddziału 
przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym wchodzącym w skład Zespołu 
Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie.

4. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024-2027,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości położonej 

w miejscowości Włostów, gmina Lipnik,
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d) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu 
Transportu w Opatowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 
Powiatu Opatowskiego,

e) w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Powiatowego Zakładu Transportu w 
Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2024,

5. Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" 
- 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie uznania skargi na działalność Starosty Opatowskiego za bezzasadną.

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uznania skargi na działalność 
Starosty Opatowskiego za bezzasadną, po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonej 
treści projektu uchwały.
Wobec braku pytań, pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wojciech Majcher, 
Adam Rozszczypała, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 3 głosy (Barbara Kasińska, Agnieszka Luba 
- Mendyk, Tomasz Świątek), „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia działającego w ramach struktur Dziennego 
Domu „Senior+" w Stodołach - Koloniach Klubu „Senior*" w Ożarowie i nadania statutu.
Pan Przewodniczący komisji udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - Kierownikowi 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która poinformowała, iż średni koszt 
wydatków za pobyt jednego uczestnika w 2024 r. w Klubie „Senior*" w Ożarowie wynosi 
884,60 zł i może ulec zmianie w kolejnym następnym roku.
Pani Kierownik wskazała, iż kryterium dochodowe, zgodnie z Rozporządzeniem Rady 
Ministrów wynosi:
- dla osoby samotnie gospodarującej - w wysokości 776 zł,
- dla osoby w rodzinie - w wysokości 600 zł.
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Kryteria dochodowe podlegają weryfikacji co 3 lata.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do ww. projektu uchwały.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia działającego w ramach struktur 
Dziennego Domu „Senior+" w Stodołach - Koloniach Klubu „Senior+" w Ożarowie i nadania 
statutu, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej, która 
poinformowała, iż środki finansowe przyznane przez PFRON nie mają wpływu na budżet 
powiatu, gdyż nie można ich włączyć w skład dochodów do budżetu powiatu. Fundusze 
pochodzące z PFRON przeznaczane są na rehabilitacje osób niepełnosprawnych tj. pomoc 
przy zakupie sprzętu rehabilitacyjnego, likwidację barier oraz wsparcie ich zatrudnienia. 
Kontynuując poinformowała, iż biorąc pod uwagę zakres zadań realizowanych w 2023 r. oraz 
potrzeby zgłaszane przez osoby niepełnosprawne, Powiatową Społeczną Radę ds. Osób 
Niepełnosprawnych w Opatowie, instytucje, gremia społeczne przeznacza się środki PFRON z 
podziałem na:
- zadania z zakresu rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych -1 203 331,00 zł
- zadania z zakresu zatrudnienia i rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych - 30 
000,00 zł na podstawie złożonego wniosku przez Powiatowy Urząd Pracy w Opatowie 
zgodnie z wnoszonymi potrzebami w zakresie rehabilitacji zawodowej przez osoby 
niepełnosprawne zarejestrowane w Powiatowym Urzędzie Pracy w Opatowie, którego 
jednostka będzie realizatorem.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do ww. projektu uchwały.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie powiatu 
opatowskiego na lata 2024-2030.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej, która 
poinformowała, iż celem głównym Rządowego Programu jest zwiększenie skuteczności 
przeciwdziałania przemocy domowej oraz zmniejszenie skali tego zjawiska w Polsce.
Wskazała, iż celami szczegółowymi są:
Cel 1: zintensyfikowanie działań profilaktycznych w zakresie przeciwdziałania przemocy 
domowej.
Cel 2: zwiększenie dostępności i skuteczności ochrony oraz wsparcia osób doznająca 
przemocy domowej.
Cel 3: zwiększenie skuteczności oddziaływań wobec osób stosujących przemoc domową.
Cel 4: zwiększenie poziomu kompetencji przedstawicieli instytucji i podmiotów realizujących 
zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej w celu podniesienia jakości 
i dostępności świadczonych usług.

Następnie pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie powiatu 
opatowskiego na lata 2024-2030.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał go pod głosowanie, pytając kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „ przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma 
ktoś jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Opatowie, pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
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Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

f) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu 
specjalistyczno- terapeutycznego „Mój dom” im. Św. Jana Pawła II w Opatowie.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Żanecie Dziadczykowskiej - pracownikowi COPOW 
w Opatowie, która poinformowała, iż w związku ze zmianami organizacyjnymi w placówkach 
oraz przeniesieniami dzieci należy zmienić nazewnictwo w statutach tychże jednostek.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma 
ktoś jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo- 
Wychowawczej typu specjalistyczno- terapeutycznego „Mój dom" im. Św. Jana Pawła II 
w Opatowie, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

g) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
w Nieskurzowie Nowym.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma 
ktoś jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo- 
Wychowawczej w Nieskurzowie Nowym, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka -Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

h) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: „Centrum 
Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania statutu tej 
jednostce i obsługiwanym placówkom.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma 
ktoś jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: 
„Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania 
statutu tej jednostce i obsługiwanym placówkom, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

i) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie Oddziału 
przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Ożarowie 
im. Marii Skłodowskiej - Curie.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Markowi Gołasie - Kierownikowi Wydziału Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki, który poinformował, iż w szkołach publicznych oraz 
niepublicznych mogą być tworzone oddziały przygotowania wojskowego (OPW). Wniosek 
o zezwolenie na utworzenie takiego oddziału składa do Ministra Obrony Narodowej organ 
prowadzący szkołę, w której ma zostać utworzony ten oddział, w terminie do dnia 31 marca 
roku szkolnego poprzedzającego rok szkolny w którym oddział przygotowania wojskowego 
ma rozpocząć działalność. Kontynuując pan Kierownik wskazał, iż w oddziale przygotowania 
wojskowego realizowane jest kształcenie ogólne, natomiast program szkolenia 
z przygotowania wojskowego jest realizowany na dodatkowych zajęciach w oparciu 
o odrębny ramowy plan nauczania.
Dodał, iż utworzenie OPW pozwoli odpowiedzieć na wzrastające zainteresowanie młodzieży 
taką formą nauki, a także pozwoli przygotować uczniów do kontynuowania edukacji na 
kierunkach związanych z bezpieczeństwem wewnętrznym i narodowym. Tym samym 
w sposób realny tworzenie takich oddziałów klasowych zabezpiecza potrzeby wojska 
w zakresie rekrutacji przyszłych żołnierzy.
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O zabranie głosu poprosiła pani Barbara Kasińska, która zapytała jaki tytuł uzyska absolwent 
kończący ten kierunek oraz czy pan kierownik dysponuje wiedzą czy był przeprowadzone 
rozeznanie wśród uczniów.

Odpowiedzi udzielił pan Kierownik, który poinformował, iż jest to wyłącznie element 
przygotowawczy w ramach dodatkowych zajęć dla chętnych uczniów, którzy być może wiążą 
swą przyszłość ze służbami a nie odrębny kierunek kształcenia. Kontynuując wskazał, iż był 
element zapytania wśród młodzieży, jednak dopiero nabór pokaże ilość uczniów 
zdecydowanych skorzystać z przygotowania wojskowego. Pan Kierownik dodał, iż jest to 
element również obowiązkowy dostania się na uczelnie wyższe o kierunkach służb obronnych 
tj. np. policja czy szkoła wojskowa.

O zabranie głosu poprosił, iż pan Tomasz Świątek, który zapytał, czy dobrze rozumie, iż 
inicjatorem tego był dyrektor Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie. 
Zapytał również, czy zostało przeprowadzone rozeznanie gdyż uważa, że w przyszłości 
będziemy mieć do czynienia z deficytem młodzieży. Podkreślił również, iż jego zdaniem 
powinna zostać przeprowadzona konsultacja wśród pozostałych szkół średnich.

Odpowiedzi udzielił pan Kierownik, który poinformował, iż dyrektor ZS w Ożarowie wystąpiła 
z takim wnioskiem. Podkreślił, iż każdy z dyrektorów mógł taki wniosek złożyć a tego nie 
zrobił. Wskazał również, iż deficyt uczniów nie ma z tym nic wspólnego, bo tak jak mówił jest 
to element jedynie dodatkowy a nie jako profil nauczania tj. cos w rodzaju kursu, który 
otwiera ścieżkę dostania się do wojska.

Odbyła się jeszcze krótka dyskusja w tym temacie.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie 
Oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół w 
Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wojciech Majcher, 
Adam Rozszczypała, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów „wstrzymało się" - 3 głosy 
(Barbara Kasińska, Agnieszka Luba - Mendyk, Tomasz Świątek).

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

j) w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie Oddziału 
przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym wchodzącym w skład Zespołu 
Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie.
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Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma 
ktoś jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący W. Majcher poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na utworzenie 
Oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym wchodzącym w skład 
Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wojciech Majcher, 
Adam Rozszczypała, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów „wstrzymało się" - 3 głosy 
(Barbara Kasińska, Agnieszka Luba - Mendyk, Tomasz Świątek).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2027.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która bardzo 
szczegółowo omówiła zmiany w WPF na lata 2024 - 2027.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Wobec ich pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Pan Przewodniczący komisji powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 
uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytał, czy są pytania 
do przedłożonego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
położonej w miejscowości Włostów, gmina Lipnik.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Rajmundowi Bańcerowi - Kierownikowi Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami, który poinformował, iż na wniosek firmy Towerlink Poland 
Sp. z o.o. pomiędzy Powiatem Opatowskim a wnioskodawcą, w dniu 28 grudnia 2024 r., 
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zawarta została umowa dzierżawy części nieruchomości o pow. 0,0144 ha położonej w 
miejscowości Włostów, gmina Lipnik, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 40/119 
na okres trzech miesięcy. Pan Kierownik dodał, iż następnie firma Towerlink Poland Sp. z o.o. 
zwróciła się z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres dwóch lat, której 
przedmiotem ma być ta sama część ww. nieruchomości. W celu utrzymania lokalizacji 
tymczasowego masztu przestawnego firmy Towerlink Poland Sp. z o.o. wskazane jest 
zawarcie z wnioskodawcą kolejnej umowy dzierżawy. Wskazał również, iż powstanie stałego 
masztu firmy Towerlink Poland Sp. z o.o. ma nastąpić na podstawie umowy dzierżawy, na 
zawarcie której zgodę wyraziła Rada Powiatu w Opatowie w uchwale Nr LXXXVI.89.2023 
z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości położonej w miejscowości Włostów, gmina Lipnik, w trybie bezprzetargowym. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały 
w sprawie ustalenia zasad i trybu preferencyjnego wynajmu powierzchni nieruchomości, na 
której jest zlokalizowany Inkubator Przemysłowy Świętokrzyskiego Centrum 
Przedsiębiorczości Rolniczej we Włostowie.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

d) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu 
Transportu w Opatowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 
Powiatu Opatowskiego.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi Powiatowego 
Zakładu Transportu w Opatowie, która poinformowała, iż Rada Powiatu w drodze uchwały 
może zwolnić samorządowy zakład budżetowy z obowiązku dokonania wpłaty nadwyżki 
środków obrotowych ustalonej na koniec okresu sprawozdawczego.
Wskazała , iż w związku z powyższym zwrócili się z wnioskiem o zwolnienie z dokonania 
wpłaty do budżetu nadwyżki za 2023 rok w kwocie 81 644,38 zł i zaproponował, że środki te 
przeznaczy na realizację zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu w sprawie 
zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Powiatu 
Opatowskiego.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania 
kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2024.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Renacie Dobrowolskiej, która 
poinformowała, iż niniejszy projekt uchwały przedstawia podstawę wyliczenia wysokości 
dotowanej działalności samorządowego zakładu budżetowego, mając na uwadze, że 
możliwość dotowania wynikająca z ustawy o finansach publicznych ograniczona została do 
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50% kosztów jego działalności. Dotowaniu podlega realizacja publicznego transportu 
zbiorowego, którego organizatorem jest Powiat Opatowski. Dodała, iż działalność ta generuje 
dla samorządowego zakładu budżetowego dochody własne, które nie pokrywają kosztów 
wykonywania powierzonego zadania.
Przekazana dotacja przedmiotowa wyniesie 500.000,00 zł, co stanowi 14,05 % kosztów 
ogółem funkcjonowania tych tras.

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Powiatowego 
Zakładu Transportu w Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2024.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania 
kolejnego projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

Wobec braku zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 9.37).

Protokołowała:
SyłwiaLenart

Przewodniczgcy
Komisji oświaty, sportu. zdrąwicN pomocy społecznej

Wojciech Majcher
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